

**KERATAN AKHBAR-AKHBAR TEMPATAN
TARIKH: 2 NOVEMBER 2014 (AHAD)**

Bil	Tajuk	Akhbar
1.	Usahawan PKS perlu berinovasi untuk ke pasaran global	Utusan Malaysia
2.	Malaysia di landasan betul perkukuh inovasi	Berita Harian
3.	Industri dan penyelidik bina ekosistem inovasi mampam – Muhyiddin	Astro Awani
4.	Industri dan penyelidik bina ekosistem inovasi mampam	My News Hub
5.	Industri dan penyelidik bina ekosistem inovasi mampam – Muhyiddin	BERNAMA
6.	Gempa hampir Malaysia	Berita Harian
7.	Tornado to strike again	The Star
8.	Gempa bumi kuat melanda Kepulauan Fiji	BERNAMA

KERATAN AKHBAR
UTUSAN MALAYSIA (DALAM NEGERI) : MUKA SURAT 3
TARIKH : 2 NOVEMBER 2014 (AHAD)

Usahawan PKS perlu berinovasi untuk ke pasaran global

KUALA LUMPUR 1 Nov. - Usahawan tempatan digesa meningkatkan keupayaan operasi secara kos cekap, menerapkan agenda inovasi di dalam model perniagaan, teknologi reka bentuk pengeluaran serta pemasaran bagi membolehkan survival mereka dalam pasaran global dan tidak tertumpu kepada ekonomi domestik semata-mata.

Timbalan Perdana Menteri, Tan Sri Muhyiddin Yassin berkata, pasaran domestik semakin sengit dan mengecil justeru, usahawan perusahaan kecil dan sederhana (PKS) tidak mempunyai pilihan lain kecuali berusaha ke arah lebih berinovasi serta bersaing untuk menembusi pasaran antarabangsa.

Menurut Muhyiddin, inovasi tidak terhad kepada mencipta sesuatu proses atau produk baharu sahaja tetapi turut mengguna pakai kemudahan dan teknologi sedia ada untuk menghasilkan impak yang signifikan dalam perniagaan.

"Hari ini, kerajaan telah menyediakan satu saluran berkesan menghubungkan usahawan PKS tempatan dengan pemilik-pemilik harta intelek agar teknologi sedia ada boleh dimanfaatkan secara lebih efisien.

"Kerajaan melalui Amanah Ikh-tiar Malaysia (AIM) dan SME Corporation Malaysia (SME Corp.) telah menubuhkan inisiatif PlatCom Ventures pada April 2014 yang menyediakan Peluang Perniagaan Inovasi (PPI) bertujuan membantu usahawan dalam merealisasikan inovasi pada aktiviti perniagaan," katanya



MUHYIDDIN YASSIN bersama **Dr. Ewon Ebin** (lima dari kiri), **Dr. Abu Bakar Mohamad Diah** (tujuh dari kiri), **Noorul Ainur Mohd. Nur** (empat dari kiri) bersama pemenang menunjukkan tanda bagus pada majlis Malam Anugerah Inovasi Negara di Dewan Merdeka Pusat Dagangan Dunia Putra, Kuala Lumpur, malam tadi. - **MINGGUAN/SAIFUL BAHARI ASHARI**

ketika berucap merasmikan Majlis Anugerah Inovasi Negara di sini hari ini.

Yang turut hadir, Menteri Sains Teknologi dan Inovasi, **Datuk Dr. Ewon Ebin**; Timbalannya, **Datuk Dr. Abu Bakar Mohamad Diah** dan Ketua Setiausaha kementerian, **Datuk Seri Dr. Noorul Ainur Mohd. Nur**.

Dalam majlis itu, Muhyiddin turut menyampaikan Anugerah Sains Muda Negara kepada **Dr. Lim Jit**

Kang dari Universiti Sains Malaysia (USM) dan Anugerah Juruteknologi Negara kepada **Kasron Ahmad** dari Institut Penyelidikan dan Kemajuan Pertanian Malaysia (MARDI).

Sementara itu, beliau turut menyerahkan Anugerah Inovasi Negara kepada empat pemenang iaitu Sekolah Kebangsaan Tarcisian Convent, Ipoh Perak (kategori sekolah), Projek Teknik Pengurusan Tanaman Padi Organik Sri Lovely (kate-

gori akar umbi), Projek Lower Limb Exerciser Unit Pemulihan Hospital, USM (kategori perkhidmatan) dan Projek Thermal De-Polimerization Process Of Plastic Waste Material bagi kategori produk.

Timbalan Perdana Menteri turut melancarkan portal padanan perniagaan eDirektori MOSTI bertujuan membantu usahawan tempatan mengembangkan perniagaan masing-masing.

Malaysia di landasan betul perkukuh inovasi

Kuala Lumpur: Timbalan Perdana Menteri berkata, Malaysia berada di landasan yang betul untuk memperkukuhkan agenda inovasi, khususnya menjana persekitaran yang kondusif dan responsif terhadap budaya inovatif dan kreativiti.

Tan Sri Muhyiddin Yassin berkata, perkara itu terbukti melalui pelbagai usaha yang dilaksanakan kerajaan dalam memperkasakan agenda inovasi negara.

Malah katanya, dalam Bajet 2015 kerajaan memperuntukkan hampir RM1.5 bilion untuk memperkasakan lagi ekosistem inovasi bagi menghasilkan inovasi dan penyelidikan yang boleh dikomersial, berkualiti dan praktikal.

Beliau berkata, kerajaan juga menyediakan peluang pembiayaan membangunkan cetusan idea kreatif dan inovasi berpotensi tinggi.

Peruntukan RM3.6 bilion

"Dalam Rancangan Malaysia Kesembilan (RMKe-9) sehingga September 2014 peruntukan hampir RM3.6 bilion disediakan bagi memperkasakan penyelidikan, pembangunan dan komersilan (RD&C).

"Dari jumlah itu 4,206 projek dilaksanakan manakala 366 projek dikomersialkan dengan hasil jualan RM3.1 bilion.

"Jika dipuratakan setiap projek berjaya yang dikomersialkan menghasilkan jualan sebanyak RM8.5 juta," katanya ber-



Muhyiddin dan Menteri Sains, Teknologi dan Inovasi, Datuk Ewon Ebin (tiga dari kiri) **bergambar bersama pelajar Sekolah Kebangsaan Tarcisan Convent, Ipoh, yang memenangi anugerah bagi kategori sekolah di PWTC, semalam.**

[FOTO ABDULLAH YUSOF/BH]

ucap pada Malam Anugerah Inovasi Negara (AIN) di Pusat Dagangan Dunia Putra (PWTC) di sini, malam tadi.

Muhyiddin berkata, dalam RMKe-10 kerajaan meluluskan RM653.34 juta untuk membia-

yai 1,492 projek melalui dana Kementerian Sains, Teknologi dan Inovasi seperti ScienceFund, TechnoFund, InnoFund, Biotechnology Commercialisation Fund dan Technology Acquisition Fund.

Sementara itu, penyelidik dari Universiti Sains Malaysia, Dr Lim Jit Kang, dipilih penerima Anugerah Saintis Muda manakala Penyelidik MARDI, Kasron Ahmad menerima Anugerah Juruteknologi Negara.



Industri dan penyelidik bina ekosistem inovasi mampan - Muhyiddin



KUALA LUMPUR: Industri tempatan perlu lebih terbuka untuk berkongsi perkembangan semasa dan permasalahan mereka dengan penyelidik tempatan untuk membina ekosistem inovasi terbuka dan mampan, kata Tan Sri Muhyiddin Yassin.

Timbalan Perdana Menteri berkata dialog dua hala itu perlu menjadi satu kebiasaan bagi membina kepercayaan dan menjana pertukaran maklumat.

Justeru, saya berharap platform seperti Malaysia Laboratories For Academia-Business Collaboration (MyLAB) dapat dimanfaatkan sepenuhnya oleh semua yang terlibat, katanya ketika berucap pada

majlis Anugerah Inovasi Negara 2014 di Pusat Dagangan Dunia Putra (PWTC) di sini, malam Sabtu.

MyLAB ditubuhkan tahun lepas dengan peruntukan RM80 juta bagi tujuan memperkukuhkan perkongsian bestari dan inovasi antara penyelidik di universiti dan industri.

Turut hadir, **Menteri Sains, Teknologi dan Inovasi, Datuk Dr Ewon Ebin dan timbalannya Datuk Dr Abu Bakar Mohamad Diah.**

Muhyiddin berkata kerajaan sentiasa memberi perhatian kepada perkembangan sektor swasta kerana kekayaan dan pendapatan negara terhasil daripada peningkatan inovasi dan produktiviti sektor industri dan perniagaan.

Justeru, katanya adalah penting usahawan terutama Perusahaan Kecil dan Sederhana (SME), yang mewakili hampir 98 peratus perniagaan di negara ini, turut sama meningkatkan komitmen dan usaha untuk memakmurkan budaya inovasi dan kreativiti.

Selain itu, beliau turut menggesa agar pembangunan penyelidikan dan agenda inovasi bukan semata-mata reaktif kepada masalah semasa, tetapi perlu dilihat secara proaktif untuk masa hadapan negara.

"Kita harus menjangka keperluan generas masa depan dan ini adalah amat penting untuk kesiapsiagaan negara untuk menjadi negara yang benar-benar ke hadapan sebagai pemangkin inovasi global," jelasnya.

Dari segi pemerkasaan agenda penyelidikan, pembangunan dan pengkomersilan (R,D&C), beliau berkata, sejumlah 239 projek bernilai RM2.76 bilion telah disemak sepanjang 2013 hingga 2014, dengan sebanyak 78 daripadanya bernilai hampir RM680 juta telah diurus perdanakan.

"Ini mencerminkan bahawa kerajaan turut melaksana urus tadbir yang menyeluruh dalam memastikan bahawa hasil R,D&C benar-benar memberi manfaat dan impak kepada pembangunan sosio ekonomi negara," kata Muhyiddin.

